
 
Rada Miejska w Augustowie
 
 

PROTOKÓŁ NR VIII/19 
z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60
8 kwietnia 2019 r.

 
 
 
 
 
W obradach sesji wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu /zał.nr 1/.
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta,
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- dziennikarze.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady rozpoczęto 8 kwietnia 2019 r. o godz. 14:00, 
a zakończono o godz. 15:10 tego samego dnia.

 
 
Proponowany porządek obrad:

1.      Otwarcie sesji Rady Miejskiej w Augustowie.
2.      Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę 
Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego 
pn: Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2561B Wojska Polskiego w Augustowie”.
3.      Zamknięcie obrad.

 



Ad.pkt     1  
Otwarcie sesji Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu sesji Rady Miejskiej w Augustowie /
0:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady VIII sesji Rady 
Miejskiej w Augustowie. Powitał Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, zaproszonych gości. 
Poinformował, że dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek 6 radnych w trybie art. 20 ust. 3 ustawy 
o samorządzie gminnym /zał. nr 2/, w związku z czym porządek obrad może być zmieniony tylko na 
wniosek tej grupy radnych /0:08/.
 
Pan Radny Adam Sieńko wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego 
stanowiska Rady Miejskiej odnośnie do sytuacji w oświacie i strajkujących nauczycieli. Poinformował, 
że odczyta propozycję ww. stanowiska, jeżeli wniosek zostanie przyjęty. /0:58/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Głosy z sali /1:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:01/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /2:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:09/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:03/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /3:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:50/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:58/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Stanisław 
Cieślika podpisuje się pod wnioskiem przedłożonym przez Pana Radnego Adama Sieńko /4:30/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik odpowiedział, że podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Adam Sieńko, 
jako wnioskodawca, podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:43/.
 
Pan Radny Adam Sieńko odpowiedział, że podpisuje się pod ww. wnioskiem /4:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Agnieszka 
Mroziewska podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:48/.
 
Pani Radna Agnieszka Mroziewska odpowiedziała, że podpisuje się pod ww. wnioskiem /4:50/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Izabela Piasecka 
podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:51/.
 
Pani Radna Izabela Piasecka odpowiedziała, że podpisuje się pod ww. wnioskiem /4:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Rafał Harasim 
podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:54/.
 
Pan Radny Rafał Harasim odpowiedział, że podpisuje się pod ww. wnioskiem /4:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Wojciech Walulik
podpisuje się pod złożonym wnioskiem /4:57/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik odpowiedział, że podpisuje się pod ww. wnioskiem /4:59/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek o wprowadzenie 
punktu trzeciego do porządku obrad może być przegłosowany przez Radę Miejską.  Poprosił Pana 
Radnego Adama Sieńko o wyartykułowanie treści złożonego wniosku /5:00/.
 
Pan Radny Adam Sieńko poinformował, że jest to stanowisko Rady Miejskiej w Augustowie dotyczące 
poparcia nauczycieli strajkujących za przeprowadzaniem zmian w oświacie /5:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:29/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /5:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48/.
 
Pani Beata Filipow /6:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:05/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest 
za wprowadzeniem do porządku obrad punktu trzeciego dotyczącego stanowiska Rady Miejskiej 
odnoście do sytuacji w oświacie /7:32/.
 
Pan Radny Adam Sieńko uzupełnił wypowiedź: „i poparcia nauczycieli”.
 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 
Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
NIEOBECNI (1)
Mieczysław Szczerbakow

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek grupy radnych o 
zmianę porządku obrad został odrzucony /8:21/.
 



Pan Radny Adam Sieńko /8:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:36/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /8:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:44/.
 
Ad.pkt     2  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto 
Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: "Przebudowa 
ulicy powiatowej Nr 2561B Wojska Polskiego w Augustowie”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania 
inwestycyjnego pn: "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2561B Wojska Polskiego w Augustowie /8:56/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę 
Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: "Przebudowa 
ulicy powiatowej Nr 2561B Wojska Polskiego w Augustowie". Poprosił o zabranie głosu przedstawiciela 
wnioskodawców /8:56/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik poinformował, że przyczyną zwołania dzisiejszej sesji w „trybie 
nadzwyczajnym” jest danie szansy Miastu i Powiatowi spojrzenia jeszcze raz na sytuację związaną z 
realizacją inwestycji ul. Wojska Polskiego, aby zostały podjęte rozmowy i w efekcie nastąpiło podpisanie 
umowy dotyczącej wspólnej realizacji tak ważnego dla miasta zadania. Omówił projekt uchwały /9:25/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej omówił w formie prezentacji 
multimedialnej kilka zasadniczych kwestii dotyczących budowy ulic powiatowych i miejskich na terenie 
miasta Augustowa /16:53/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /25:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:40/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /26:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /28:16/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /28:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /28:19/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /28:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:14/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /30:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:22/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:07/.
 



Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:34/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:36/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:12/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /32:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:16/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /32:36/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:36/.
 
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska poinformowała, że chciałaby przedstawić w formie 
prezentacji multimedialnej wygląd jednej z najważniejszych ulic w Augustowie. Poprosiła o 
uruchomienie prezentacji /36:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:10/.
 
Prezentacja /38:42/
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:39/.
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /39:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:07/.
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /41:08/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /41:10/.
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /41:11/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:13/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /41:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /42:50/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił wniosek formalny o przystąpienie do głosowania nad projektem 
uchwały /43:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:06/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /43:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:31/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /45:02/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:12/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /45:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:43/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /45:52/.
 
Głos z sali /45:59/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:00/.
Głos z sali /46:01/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:02/.
 
Głos z sali /46:03/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:04/.
 
Głos z sali /46:06/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:08/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /46:10/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:11/.
 
Głos z sali /46:11/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /46:12/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /46:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:02/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /47:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:30/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /47:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:58/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /48:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:28/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /48:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /56:08/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /56:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /56:17/.
 
Pan Radny Wojciech Walulik /56:18/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:28/.
 
Głosy z sali /57:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na 
realizację zadania inwestycyjnego pn: „Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2561B Wojska Polskiego w 
Augustowie”/57:49/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 
Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, Marcin 
Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
NIEOBECNI (1)
Mieczysław Szczerbakow

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała nie została 
podjęta /59:14/.

Pan Radny Adam Sieńko /59:33/.
 
Następnie Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił pismo, 
które wpłynęło od Przewodniczącego Rady Powiatu w sprawie powołania wspólnej grupy roboczej ds. 
inwestycji. Omówił kwestię szkoleń radnych związanych z funkcjonowaniem Rady i ochroną danych 
osobowych. Przypomniał, że z końcem kwietnia upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych. 
Poinformował, że uchwalony Statut Miasta Augustowa jest dostępny w systemie e-Sesja. Na portalu e-
Sesja znajduje się link do BIP, w którym są umieszczone interpelacje wraz z udzielonymi odpowiedziami.
Poinformował, że mieszkańcy coraz częściej zgłaszają problem bonifikaty związanej z wykupem 
dzierżawy wieczystej zawartej z Powiatem. Poprosił o zgłoszenie tej kwestii w Starostwie, ponieważ 
coraz więcej osób zgłasza chęć wykupu dzierżawy wieczystej, a bonifikaty są niższe od  uchwalonych. 
Zapoznał z wnioskiem Koła Przewodników Turystycznych PTTK dotyczącym uhonorowania medalem 
„Za zasługi dla miasta Augustowa” Pana P.A.- cukiernika z Augustowa /1:00:24/.
 
Ad.pkt     3   
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /1:05:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 
obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie /1:05:18/.
 

          Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie
 

   Marcin Kleczkowski

Przygotował(a): Beata Filipow



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

 


